
 Precs i preguntes Arenys en Comú - Ple Gen’24 

 Precs 

 1.-  Agrairíem que es fes un arranjament a l'entrada del pavelló per facilitar l'accés a 
 persones amb mobilitat reduïda i evitar caigudes del públic. 
 Si recordem l'entrada a les grades del PAV 3, del pavelló on es juga a bàsquet, voleibol, 
 etc… Hi ha un petit esglaó que és fàcil no veure'l i entrebancar-se en entrar o en sortir. 
 Fins i tot, al ser el lloc on la gent surt per fer la xerrada, és fàcil no veure'l i caure. Segur 
 que les persones grans o amb dificultats de mobilitat ho agrairien. 

 2.-  Tots sabem el tipus de riera que tenim i el grau de comoditat que hem adquirit. 
 Aquestes dues casuístiques més alguna que altre, com la permissibilitat, fa que, sobretot 
 els caps de setmana, hi hagi un munt de cotxes en doble fila per la zona de la riera de la 
 part baixa. 
 Sigui per comprar als estancs, en pastisseries, fleques, menjars cuinats o supermercats. 
 Tots som també conscients de la dificultat d'aparcament que hi ha a la zona, però, en tot 
 cas això és el que tenim i no ha de fer que el carril bici, la circulació en cotxe i el 
 respecte a les normes de circulació no es respecti i que hi hagi qui aparqui on vulgui. 
 Agrairem que la permissivitat no sigui com la d'ara i es reforci el control. 

 3.-  Més que un prec, segurament serà un recordatori o un comentari que no caldria, ja 
 que ho tenen previst, tant de bo, però demanem tornar a pintar el pas de vianants, de 
 davant del Calisay, amb els colors recordatoris i reivindicatius de la diversitat de gènere, 
 tal com estava abans de la millora de l'asfalt de la rotonda del Calisay. 

 4.-  De mica en mica, legislatura rere legislatura, s'intenta o es treballa més o menys, 
 amb més encert o menys perquè el web de l'ajuntament sigui més accessible i útil per a 
 la ciutadania. Per això demanem facilitar l'obtenció d'informació sobre les subvencions 
 que pot sol·licitar una entitat. 



 Preguntes 

 1.-  Ampliació del CAP i canvi d'ubicació del transformador. 
 Ens agrairia saber si tenim novetats del projecte de l'ampliació del CAP i donat que tot 
 ha de començar amb el canvi d'ubicació del transformador si ja saben a on s'instal·larà 
 definitivament. 

 2.-  Aigua - Sequera i sentit comú. 
 En aquest punt les preguntes són vàries i variades, però totes referents a l'aigua, la 
 sequera i l'imminent estat d'alerta, tampoc ens deixarem el sentit comú. 

 ●  Quins són els passos que tenen previst des de l'equip de govern per afrontar 
 l'estat d'alerta per sequera? Activar més pous, noves normatives de reutilització 
 d'aigua en blocs nous... 

 ●  Poden explicarnos com es fa el control de consum d'aigua? Quin és el consum 
 actual del municipi? 

 ●  Ho hem preguntat en altres plens i crec que tocarà continuar preguntant, 
 consideren des del govern necessari, beneficiós, positiu crear la taula de l'aigua, 
 aprovada per unanimitat pel Ple a proposta dels companys del PSC, per abordar 
 aquests i d'altres temes relacionats amb l'aigua? 

 ●  Ha demanat Arenys de Mar algun tipus d'ajudes o subvencions a l'ACA o algun 
 altre ens sobre municipal per reparar, millorar o actualitzar la xarxa d'aigua del 
 municipi? 

 3.-  Espai Públic 
 Pensen rectificar sobre la decisió de treure els bancs mòbils de l'espai que hi ha al 
 davant del Calisay? 


